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                  K točki 4 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v septembru 2022 
 

Zadeva:   ZAPISNIK 1. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta občine Črnomelj (Ur.l. RS, št. 103/13, 4/18 
in 65/19) je Občinski svet občine Črnomelj na svoji ____ redni seji, dne ____ 2022 sprejel   
 

ZAPISNIK 
1. izredne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, ki je bila 22. 8. 2022,  

ob 19. uri v sejni sobi občine Črnomelj 
 
K točki 1: 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Župan je po uvodnem pozdravu ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članov sveta. Odsotni sta 
bili Mojca Čemas Stjepanovič (opr.) in Zalka Bosanac (prišla pri točki 2). 
 
Seji so prisostvovali tudi uslužbenci občinske uprave občine Črnomelj in predstavniki pobude 
za ustanovitev nove KS Tanča Gora.  
 
V razpravi o predlogu dnevnega reda seje je sodeloval Andrej Fabjan: Na predlog dnevnega 
reda in ustanovitve nove KS nimam pripomb, me pa moti, da pred časom na predlog 
nekaterih svetniških skupin župan ni sklical izredne seje na temo problematike Srednje šole 
Črnomelj. Danes bi lahko občinski svet obravnaval tudi točko v zadevi izdaje mnenja o 
kandidatu/kandidatki za ravnateljico Srednje šole Črnomelj, pa te na dnevnem redu ni.  
 
Župan: Današnja izredna seja OS je bila na nek način predvidena že maja 2022, ko prva 
pobuda za ustanovitev nove KS Tanča Gora ni bila sprejeta na občinskem svetu. Takrat je 
bilo rečeno, da se v zadevi ustanovitve nove KS Tanča Gora občinski svet ponovno sestane, 
če bo to potrebno. Gre za nujno zadevo, saj mora biti postopek za ustanovitev nove KS Tanča 
Gora zaključen do lokalnih volitev 2022. Namreč KS Tanča Gora, ki se ustanovi na novo in KS 
Dragatuš, katere območje se spremeni, se skladno s 1. členom sprememb in dopolnitev 
statuta oblikujeta in začneta poslovati po izteku mandata sveta KS Dragatuš, ko bosta na 
prvih naslednjih rednih volitvah izvoljena nova sveta tako oblikovanih in  ustanovljenih 
krajevnih skupnosti.  
V ostalih zadevah, ki so bolj formalnega značaja, občinski svet odloča na dopisnih sejah. 
 
Andrej Fabjan: Nisem proti ustanovitvi nove KS. Želel sem le opozoriti na določene druge 
nujne zadeve, o katerih bi OS lahko razpravljal na izrednih sejah in bi se zadeve zgodile hitreje 
kot so se. 
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Župan: Zadeve, ki se nanašajo na Srednjo šolo Črnomelj, po moji oceni potekajo v pravi 
smeri, nič ni zamujenega, stvari delujejo. Nesmiselno je zadeve pogrevati za nazaj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev prisotnosti  
2. Spremembe Statuta Občine Črnomelj – predlog za izdajo 
 
K točki 2:  
SPREMEMBE STATUTA OBČINE ČRNOMELJ – PREDLOG ZA IZDAJO  
 
Župan:  Občinski svet Občine Črnomelj je pobudo volivcev Tanče Gore, Kvasice in Dragovanje 
vasi obravnaval na 29. redni seji 7. 7. 2022 in sprejel sklep, da se postopki za ustanovitev KS 
nadaljujejo. Skladno s tem so bili 16. 8. 2022 sklicani zbori občanov za navedena naselja. Na 
zborih občanov za naselje Tanča Gora, Dragovanja vas in Kvasica so občani s predpisano 
večino sprejeli odločitev, da so za  to, da se naselja Tanča Gora, Dragovanja vas in Kvasica 
izločijo iz sedanje Krajevne skupnosti Dragatuš in se zanje ustanovi nova Krajevna skupnost 
Tanča Gora. O ustanoviti krajevne skupnosti odloči občinski svet s spremembo statuta 
občine. Glede na navedeno pobudo in izraženo voljo občanov na izvedenih zborih se 
predlagajo spremembe in dopolnitev Statuta Občine Črnomelj, tako da se na območju občine 
ustanovi še ena krajevna skupnost -  KS Tanča Gora, ki naj obsega naselja Tanča Gora, 
Dragovanja vas in Kvasica.  
 
Mira Radojčič: Statutarno pravna komisija je predlog sprememb Statuta Občine Črnomelj 
obravnavala na svoji seji in na predlagano spremembo ni imela pripomb, zato podaja 
pozitivno mnenje k predlagani vsebini. Občinskemu svetu predlaga, da gradivo obravnava in 
predlagano spremembo Statuta Občine Črnomelj sprejme.  
 
Bernarda Kump:  Na seji OS v maju  2022, kjer smo razpravljali o pobudi volivcev Tanče Gore, 
Kvasice in Dragovanje vasi za ustanovitev lastne krajevne skupnosti, sem se pri glasovanju 
vzdržala. Razlog je bil premajhna podpora volivcev (10 %) glede ustanovitve nove KS. Moj 
namen je bil vzpodbuditi čim več krajanov, da se opredeli do vprašanja. Ponovnih zborov 
občanov se je udeležilo večje število krajanov in odstotek volivcev, ki so podprli pobudo za 
ustanovitev nove KS je večji, zato ne vidim ovire, da predlagane spremembe statuta danes ne 
bi podprla. 
 
Leopold Perko: Še vedno imam isto mnenje kot na seji OS v maju 2022.  Drobljenje krajevnih 
skupnosti ne podpiram. V okviru obstoječih KS je potrebno poiskati rešitve, konsenz o 
enakomerni  razdelitvi sredstev za projekte, investicije po vaseh. Spremembo statuta bom 
podprl. Novi KS želim vse najboljše. Postopek glede ustanovitve nove KS je predpisan, 
odločitev pa je na strani občinskega sveta. 
 
Maja Kocjan: Menim, da navedene tri vasi ne bodo veliko pridobile z novo KS oz. s sredstvi, ki 
jih bodo dobile. Glasovala bom za, saj je bila takšna volja izkazana na zborih občanov s 
tajnim glasovanjem. Udeležba na zborih je bila zelo nizka, 20 %, kar mi pušča grenak priokus. 
Želim vso srečo novi KS. 
 
Na sejo je prišla Zalka Bosanac, kar je pomenilo, da je na seji prisotnih 23 članov sveta. 
 
Nataša Hudelja: Spremembo statuta bom podprla, čeprav imam pomisleke glede drobljenja 
KS. Potrebno se je vprašati, zakaj prihaja do nezadovoljstva v KS? Zakaj se krajani morda 
počutijo, da imajo manj pozornosti, manj sredstev za razvoj svojega lokalnega okolja oz. ožje 
skupnosti? Potrebno je pogledati kako bi na določena časovna obdobja enakomerno 
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razporedili sredstva. Tukaj moramo najti odgovore. V vabilu na zbor občanov je bilo 
zapisano, da bo glasovanje tajno. Vsak krajan Tanče Gore, Kvasice in Dragovanje vasi je bil 
povabljen, da sodeluje pri odločitvi.  
 
Franc Hudak: 20 % krajanov Tanče Gore, Kvasice in Dragovanje vasi se je udeležilo zborov 
občanov, kar pomeni, da ostalih 80 % krajanov nova KS ne zanima. Podpiram ustanovitev 
nove KS, če ljudje s svojo KS niso zadovoljni. 
 
Župan: Postopek za ustanovitev nove KS Tanča Gora je bil izpeljan v skladu z zakonodajo, na 
občinskem svetu pa je, da spremembo statuta, in s tem novo KS Tanča Gora, podpre ali ne.  
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Sprememb Statuta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Sprememb Statuta Občine Črnomelj spremeni v 
Predlog Sprememb Statuta Občine Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Sprememb Statuta Občine Črnomelj se spremeni v Predlog Sprememb 
Statuta Občine Črnomelj. 
 
Z 22 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Spremembe Statuta Občine Črnomelj se sprejme v predlagani vsebini. 
 
Seja Občinskega sveta občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
Zapisala:         Andrej Kavšek, 
Antonija Hiti, OU        župan  
 
 
Seja Občinskega sveta občine Črnomelj je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
Številka: 900-53/2022 


